

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 11-02-2026 08:40:12 AM Subject: Issuance of Blue Bonds</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإسكان للتجارة والتمويل التاريخ: AM 08:40:12 2026-02-11 الموضوع: إصدار سندات تمويل أزرق</p>
<p>The Board of Directors of The Housing Bank for Trade and Finance approved the issuance of Blue Bonds, with a total aggregate value of USD 200 million, to be issued in multiple tranches under a preliminary agreement with the European Bank for Reconstruction and Development (EBRD), the first tranche of the issuance will be USD 100 million</p> <p>Through the issuance of these bonds, the Bank aims to provide dedicated financing solutions for projects that enhance Jordan's water capacity, in line with national priorities and regulatory frameworks that promote sustainable investment. This initiative also reflects the Bank's commitment to making an effective contribution to responsible economic growth by diversifying its financing instrument, in a manner consistent with the bank's strategic objectives related to Environmental, Social, and Governance (ESG) sustainability</p> <p>This decision is subject to the approval of the relevant regulatory and supervisory authorities</p>	<p>وافق مجلس إدارة بنك الإسكان للتجارة والتمويل على إصدار سندات تمويل أزرق (Blue Bonds) بقيمة اجمالية تصل الى 200 مليون دولار امريكي يتم اصدارها على شرائح متعددة ضمن اتفاق مبدئي مع البنك الأوروبي لإعادة الاعمار والتنمية، بحيث يكون الإصدار الأول من السندات بواقع 100 مليون دولار امريكي</p> <p>ويهدف البنك من خلال إصدار هذه السندات إلى توفير حلول تمويلية مخصصة لمشاريع تعزز من القدرة المائية للأردن، بما يتماشى مع التوجهات الوطنية والأطر الرقابية لتعزيز الاستثمار المستدام، كما يعكس هذا التوجه التزام البنك بالمساهمة الفاعلة في النمو الاقتصادي المسؤول عبر تنوع أدواته التمويلية بما ينسجم مع الأهداف الاستراتيجية للبنك المتعلقة بالاستدامة البيئية والاجتماعية والحوكمة</p> <p>يخضع هذا القرار لموافقة الجهات الرقابية والتنظيمية</p>
<p>10-02-2026</p>	<p>10-02-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: MOHAMMAD ISAID</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: MOHAMMAD ISAID</p>